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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 

 
 
 

           PROCES – VERBAL 
încheiat cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 

din  data de 28.11.2018 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Ardelean Daniel-Cosmin care 
a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.378/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali 
prezenți. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 20 consilieri. (Lipsește d-nul 
consilier Filiche Ionel Marius). 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuţ:  
„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data 

prezentei şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local 
din data de 31.10.2018, 05.11.2018, 12.11.2018 și 22.11.2018. 

Procesele verbale ale şedinţelor anterioare, din data de 31.10.2018, 
05.11.2018, 12.11.2018 și 22.11.2018 au fost semnate de către Secretar, precum şi de 
către preşedintele şedinţelor anterioare şi se supun aprobării Consiliului Local. 

 
Procesele verbale se aprobă  în unanimitate. 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
 „Dau cuvântul d-lui primar  pentru a prezenta ordinea de zi.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 

             „Propun suplimentarea ORDINII DE ZI prin introducere după punctul 25, a 
următoarelor proiecte de hotărâre: 

 
 1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 

municipiului Hunedoara, pe anul 2018. 
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2. Proiect de hotărâre  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.” 
       
  D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

 „Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.  
                       Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător. 

  
   După punctul 25 al ordinii de zi, se va lua o pauză de 10 de minute 

pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate pentru 
proiectele de hotărâre. 

 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate- 20 
voturi ”pentru”. 

 
 
D-nul consilier Palcău Ciprian: 
”Nu particip la vot și la dezbateri la punctul 22, 25 și 27.” 
 
D-na consilier Borca-Lucan Laura: 
”Nu particip la vot și la dezbateri la punctul 27.” 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de “CETĂŢEAN DE ONOARE” al 
municipiului Hunedoara, domnului profesor Gheorghe ȘINCU. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
-  D-nul. consilier Voinia Claudiu Sorin, care prezintă Expunerea de motive. 
 
D-nul Voinia Claudiu Sorin: 
”Domnul Gheorghe Șincu s-a născut la data de 06.08.1941 în orașul Simeria, 

județul Hunedoara. A urmat cursurile școlilor primare, gimnaziale și liceale în orașul 
Simeria, absolvind liceul în anul 1959 când, în urma examenului de admitere a fost admis 
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la Facultatea de matematică mecanică, secția matematică fizică a Universității Babeș - 
Bolyai din Cluj Napoca. A absolvit facultatea după cinci ani de studiu și a fost repartizat, 
prin repartiție națională la Școala Generală nr. 2 din Hunedoara, unde a profesat doi ani, 
pană la data de 1 septembrie 1966, dată la care a fost înființat Liceul Industrial Metalurgic 
Hunedoara. La această instituție a profesat până la data pensionării (1 septembrie 1999). 

Fiind preocupat în permanență de pregătirea profesională proprie a promovat 
examenele de obținere a gradelor didactice în învățământ cu regularitate. 

În activitatea la catedră a reușit să-i determine pe elevi să raționeze logic 
pentru a afla calea de rezolvare a problemelor de matematică, tratând diferențiat elevii cu 
aptitudini deosebite pentru studiul matematicii dar, acordând atenția cuvenită și celor care 
întâmpinau greutăți în înțelegerea și însușirea ei. În anul școlar 1966-1967, elevul 
Gherman Emil, pregătit de domnul profesor Șincu Gheorghe, a obținut locul I la etapa 
județeană a Olimpiadei de matematică și a avut o participare onorantă la etapa națională. 

La data de 1 septembrie 1975 a fost numit director adjunct la Grupul Școlar 
al C.S. Hunedoara, iar la data de 1 ianuarie 1977 a fost numit director la aceasta unitate 
de învățământ, funcție pe care a ocupat-o până la data de 10 ianuarie 1987 când trece la 
catedră la aceeași unitate de învățământ dar care se numea Liceul Industrial nr. 1 
Hunedoara.  

La data de 22 ianuarie 1990, este ales și numit din nou în funcția de director 
la Liceul Industrial nr.1 Hunedoara. La data de 16 ianuarie 1991, a fost încadrat prin 
transfer în interesul învățământului la Inspectoratul Școlar al Județului Hunedoara în 
calitate de inspector general adjunct, având ca principală sarcină de serviciu 
reorganizarea serviciului administrativ - contabil al ISJ. În momentul în care a considerat 
că și-a îndeplinit obligațiile de serviciu asumate, a revenit la Liceul Industrial nr.1 
Hunedoara la data de 15 septembrie 1992 în calitate de director, funcție pe care a ocupat-
o pana la data de 1 martie 1999 când a revenit la catedră, pentru scurt timp, pentru că la 
data de 1 septembrie 1999 s-a pensionat . 

A încurajat și sprijinit pe cei cu aptitudini sportive și pe cei cu talent artistic 
pentru a se realiza în direcția față de care manifestau interes. Trebuie menționat că 
majoritatea fotbaliștilor de la echipa Corvinul, cu excepția lui Andone I., au studiat în 
această școală, a colaborat fructuos cu antrenorii Dumitru Pătrașcu și Mircea Lucescu. 
Aceeași atenție a acordat-o și sportivilor de performanță de la celelalte ramuri sportive –
volei, handbal, atletism și popice din cadrul Clubului Metalul Hunedoara, precum și celor 
de la Clubul Sportiv Școlar Hunedoara.  

O confirmare a preocupării întregului colectiv al școlii pentru rezolvarea 
problemelor și implicarea în programul de reformă a învățământului profesional și tehnic, o 
reprezintă nominalizarea școlii  ca școală pilot în cadrul Programului de Reformă PHARE 
–VET.RO pentru perioada septembrie 1995-decembrie 1998, în urma proiectului propus 
de școală. La acest proiect, în calitate de director al școlii a fost coordonator al echipelor 
de lucru în a căror componență intrau în principal cadre didactice de specialitate din 
școală și din alte unități cu același profil (metalurgic), din țară-București, Buzău, Tulcea, 
Slatina, Galați, Câmpia-Turzii, Alba –Iulia. 

A coordonat realizarea a 12 standarde ocupaționale și 47 de materiale 
curriculare –standarde de pregătire profesională, curriculum pentru anul II și III școala 
profesională, ghiduri pentru aplicarea curriculum-ului. Pentru realizarea acestora a 
participat la cursuri de instruire în orașul Cork din Irlanda, în iulie 1996. 

Tot în cadrul programului PHARE s-a realizat și primul program de 
parteneriat cu o școală din Uniunea Europeană pe bază de reciprocitate, respectiv I.T.I . 
’’Bernardino Lotti ’’ din Massa Maritima - Italia, în perioada noiembrie –decembrie 1996 în 
Italia și aprilie 1997 la Hunedoara.  

În perioada 1974-1999 a activat ca profesor metodist al Inspectoratului 
Școlar Județean la specialitatea Matematică, efectuând numeroase inspecții curente de 
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specialitate și inspecții speciale de definitivat, gradul didactic I și II.  A coordonat 
elaborarea a 4 lucrări metodico-științifice pentru obținerea gradului didactic I de către 4 
învățătoare. A organizat fazele județene, interjudețene sau pe minister a concursurilor 
școlare desfășurate în școală, atât la disciplinele de specialitate, cât și la cele sportive sau 
culturale. 

În perioada 1990-1992, a activat în cadrul Primăriei Municipiului Hunedoara 
în calitate de consilier, contribuind la rezolvarea problemelor orașului, care în acea 
perioadă, nu erau deloc ușoare. 

În toți acești ani de activitate, domnul profesor Șincu Gheorghe, a fost 
apreciat cu calificativul ’’Foarte Bine’’. Recunoașterea activității deosebite este oglindită și 
prin aprecierile la nivel de minister astfel: în 1977 prin Ordin al Ministerului Educației și 
Învățământului a primit titlul de ’’Profesor evidențiat’’ iar în anul 2008 a fost recompensat 
pentru întreaga activitate din învățământ cu ’’Diploma de Excelență’’ de către același 
minister. 

Acordarea acestei distincții, de către Primăria și Consiliul Local al 
Municipiului Hunedoara, este o continuare onorantă a aprecierii de care se bucură în 
prezent domnul profesor Gheorghe ȘINCU.” 
 

 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor. consilieri. 
 
D-nul Bădin Ion: 
”Sunt extrem de bucuros pentru acest gest de minimă recunoștință care se 

face astăzi de către Consiliul Local pentru dascălul, domnul Șincu, un profesor desăvârșit 
pe care am avut ocazia să-l cunosc prima dată, cred că în urmă cu vreo 52,51 de ani, 
eram elev în clasa a 5-a sau a 6-a la școala Generală nr.3. A lipsit regretatul, care îmi era 
și diriginte, domnul profesor de matematică Danciu și știu că a ținut atunci, l-a suplinit 
câteva ore, a venit să-l înlocuiască la Școala Generală nr.3. Tremuram toți atunci când am 
auzit că vine domnul profesor să țină lecții de matematică. Acesta este adevărul, era tânăr 
și dânsul a venit și știind că dânsul este un profesor foarte exigent, ne-a fost teamă dar în 
perioada scurtă, au fost câteva ore care le-a susținut domnia sa acolo, ne-am dat seama 
că de fapt, cei care eram cu ”burta pe carte”, așa cum se spune, nu aveam nici o 
problemă. Sigur că pe urmă l-am cunoscut și în alte împrejurări, mai ales după ce am 
terminat facultatea și am revenit acasă, scriind foarte mult despre sport, era un îndrăgostit 
al sportului de performanță, C.V.-ul dânsului este extrem de bogat. Au trecut prin acel 
Liceu și Grup Școlar care număra mii de elevi, au trecut foarte mulți sportivi de 
performanță din fotbal, așa cum spunea și colegul Claudiu, generația, aproape toată 
generația de aur a Corvinului, inclusiv Bogdan Lobonț, portarul naționalei, cred că și 
Stângă a fost, marele handbalist al României, deci în același timp pe lângă profesia 
dânsului de profesor de matematică, a fost și un manager desăvârșit în perioada în care a 
condus Grupul Școlar și Liceul Industrial. Încă o dată, mă aplec în fața dumneavoastră, 
domnule profesor. Acest gest trebuia făcut, sigur, mult mai demult dar niciodată nu este 
prea târziu. Mă bucur de inițiativa colegului Voinia, care îl urmează la conducerea Liceului 
și îi doresc multă sănătate, să vă bucurați de acest titlu alături de familie și de cei dragi.” 

 
 
 



5 

 

D-nul Mureșan Vasile: 
”Stimați colegi, stimați invitați. Am fost profesor mai mult de 20 de ani în 

școala pe care a condus-o domnul Șincu. A fost un manager deosebit într-o școală mare și 
completă. Pentru calitățile lui, la începutul anilor 90, Ministerul l-a numit inspector general 
adjunct pentru a contribui la construcția compartimentelor de inspecție școlară și a 
compartimentelor administrative în noile condiții. Apreciez inițiativa Primăriei și îl felicit pe 
domnul Director pentru titlul de onoare al Municipiului Hunedoara. Vă mulțumesc.” 

 
D-na Popovici Corina - Virginia: 
”Domnule Director, pentru că cea mai mare parte din activitatea mea la 

Colegiul Tehnic ”Matei Corvin”, a fost sub direcția dumneavoastră. Nu cred că o viață de 
om poate fi trecută în revistă în câteva cuvinte și nici într-o carte, monografia școlii care a 
fost scrisă și tipărită în urma unei munci asidue al cărei mentor ați fost. Rămâne după 
fiecare dintre noi o activitate pe care o rezumăm, primim de fapt, cu toții un calificativ. 
Acest calificativ ni-l dă societatea, oamenii în mijlocul cărora lucrăm. Astăzi comunitatea vă 
dă calificativul ”foarte bine” pentru un dascăl, un manager dedicat învățământului 
hunedorean. Principala lecție pe care am învățat-o de la dumneavoastră, a fost aceea că 
respectul nu se impune, el se câștigă. Dacă profesorii mei au fost modelele mele în 
activitatea didactică, în activitatea ca Director adjunct l Colegiul  Tehnic ”Matei Corvin”, am 
încercat să mă ghidez după activitatea dumneavoastră, mi-ați fost model. Aveți tot 
respectul meu. Vă doresc sănătate, zile frumoase alături de întreaga dumneavoastră 
familie și vă mulțumesc pentru tot.” 

 
D-nul Primar Bobouțanu Dan: 
”Astăzi din nou Hunedoara cinstește un om de valoare, care este domnul 

Director sau domnul manager, așa cum ați subliniat și dumneavoastră, Șincu. A condus la 
momentul respectiv cea mai mare unitate de învățământ din Municipiul Hunedoara. 
Rezultate deosebite, oameni de valoare au învățat la acest Liceu și în continuare fac 
cinste Municipiului Hunedoara oriunde s-ar afla. Asta și datorită domnului profesor Șincu. Îl 
felicit pe domnul Director actual al Colegiului Tehnic ”Matei Corvin”, domnul profesor 
Voinia pentru această inițiativă. Sigur, a fost o discuție purtată mai demult și este adevărat, 
domnul profesor merita această recunoștință din partea comunității locale de foarte mult 
timp. Este bine că domnul Voinia și-a amintit și a reușit să aducă pe masa dumneavoastră, 
pe ordinea de zi de astăzi, acest proiect de hotărâre. Despre domnul profesor, 
dumneavoastră ați vorbit cu recunoștință și dragoste. De domnul profesor pot vorbi miile 
de elevi care au fost la acest liceu la fel ca și dumneavoastră despre domnul profesor pot 
vorbi cei care au venit cu drag astăzi să-l susțină, ca să spun așa, aveți o galerie 
frumoasă, în spate acolo, i-am cunoscut de dimineață, să-l susțină în această sală în care 
și dânsul a fost în urmă cu aproape 30 de ani, membru al Consiliului Local, într-adevăr 
într-o perioadă foarte tulbure, foarte grea, domnul președinte al revoluționarilor Chiș, dă 
din cap, își amintește mai bine decât noi toți din sala aceasta. Eu vreau să vă asigur pe toți 
cei prezenți în această sală că vom căuta să scoatem în evidență câți mai mulți cetățeni ai 
Municipiului Hunedoara cu rezultate deosebite pentru cariera dânșilor, cât și pentru aceea 
de a se dezvolta acest Municipiu prin aportul pe care și l-au adus sau și-l aduc în orașul 
nostru. Vă felicit încă o dată, vă așteptăm cu drag cu sugestii pentru că orice cetățean și 
cu atât mai mult dumneavoastră sau ceilalți cetățeni de onoare ai Municipiului Hunedoara 
pot să o facă în așa fel încât, împreună să redescoperim Hunedoara și să o reclădim la fel 
cum a fost lăsată, cum era cu ani și ani de zile în urmă. Vă felicit încă o dată și vă doresc 
multă sănătate și succes în ceea ce doriți să faceți pe mai departe.” 
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D-nul profesor Deac – coleg cu domnul Șincu Gheorghe: 
”Eu îl cunosc pe domnul Șincu de exact 50 de ani de când am devenit colegi 

la Liceul Metalurgic Hunedoara. Doar atât vreau să spun. Pentru mine Șincu Gheorghe 
care este de fapt cu doi ani mai în vârstă decât mine numai, a devenit un model atât 
profesional, cât și comportamental. Trebuie să completez la tot ce au spus antevorbitorii 
mei, că a fost într-adevăr un exemplu de cadru didactic și de conducător de unitate în 
acest oraș. Mă bucur în mod deosebit și vreau să divulg aici un secret, eu de mai demult 
am propus cuiva din conducerea Primăriei acest lucru și mă bucur că în sfârșit, niciodată 
nu este prea târziu, domnul Șincu a devenit așa cum merita și cum merită de fapt, 
cetățean de onoare al orașului nostru. Îl felicit sincer, vă felicit pe dumneavoastră din 
conducerea orașului care v-ați gândit la acest lucru și în același timp fac o propunere ca și 
în viitor să aveți în vedere, că să știți, Hunedoara dispune de foarte mulți oameni care și-
au adus contribuția la dezvoltarea acestui oraș atât din punct de vedere economic, cât și 
din punct de vedere uman. Încă o dată, felicitări domnului Șincu, multă sănătate și să dea 
Dumnezeu să ne întâlnim și peste 20 de ani. Sănătate la toată lumea. Mulțumesc.”   

 
Colegă a d-lui profesor Șincu Gheorghe: 
”Eu, profesoară de matematică la bază, deci am fost și colegă de catedră cu 

domnul Șincu și mi-a fost și director. Vreau să anunț ceva ce nu s-a discutat aici. 
Învățământul informatic și economic de Hunedoara, se datorează domnului Șincu, care a 
fost inspector împreună cu alt stâlp al învățământului hunedorean, domnul Vasile 
Mureșan, aici de față, au adus, au înființat două clase de informatică și două clase de 
economic la Liceu Metalurgic. Clasele au funcționat 2 ani de zile cred, și cu aceste clase 
au format mai departe Liceul Informatic și Liceul Economic. Deci, pe lângă atâtea și atâtea 
calități vădite de domnul Director, a fost un om al școlii devotat trup și suflet. Îi doresc 
sănătate și să ne vedem cu bine peste 10 ani. ” 

 
Colegă a d-lui profesor Șincu Gheorghe: 
”Bună ziua. În calitate de colegă din 1974 a domnului profesor Șincu, eu m-

am bucurat din suflet când am auzit că este nominalizat pentru acordarea titlului de 
”Cetățean de onoare” al Hunedoarei. În calitate de colegă, i-am apreciat întotdeauna tactul 
pedagogic, dragostea elevilor pentru metodele pedagogice pe care le-a folosit, pentru 
implicarea dânsului în toate proiectele de după 90 și din suflet recunoscătoare pentru că 
am făcut parte din colectivul de cadre didactice a acestei mari unități școlare care s-a 
bucurat de prestigiu în Hunedoara și asta în primul rând datorită muncii neprețuite a 
domnului profesor director inspector Șincu Gheorghe. Încă o dată domnule profesor, 
sănătate dumneavoastră și familiei și să vă bucurați de tot respectul ca și până acum, a 
foștilor elevi, a cadrelor didactice pe care le-ați coordonat și atâta se poate spune. Să ne 
vedem întotdeauna cu bucurie la diferite evenimente.”  

 
D-na Băloiu Maria – colegă a domnului Șincu Gheorghe: 
”Bună ziua. Salut inițiativa Consiliului, dar permiteți-mi cu respect să inversez 

logica evenimentelor. Nu Consiliul, un for, conferă titlul ”Cetățean de onoare” domnului 
profesor și director domnului Gheorghe Șincu, ci profesorul, directorul Gheorghe Șincu dă 
onoare, blazon, brand Municipiului și învățământului hunedorean. O comunitate umană 
progresează prin liderii săi, prin exponenți. Un exponent a fost și este profesorul Gheorghe 
Șincu. Pentru mine, face parte din ființa profesională Maria Băloiu, venind în anul III 
stagiatură, la Liceul Industrial Metalurgic Hunedoara. Ce vreau să spun? Pentru anii 70, 
80, 90, din 10 trecători, 8 au fost elevi la Liceul Industrial Metalurgic Hunedoara. ”Unde ai 
terminat? La Șincu.” În anii 80, 90, printre profesorii titulari și netitulari, unde? Nu aveai 
unde completa, ”la Șincu”. Ce vreau să spun? Dacă învățământul ar fi fost privat, s-ar fi 
numit ”La Șincu.” Cadru de formație profesională, am adus cartea pe care a prezentat-o 
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colega mea, Corina Popovici. Acesta este un copil spiritual al domnului profesor Gheorghe 
Șincu, dar din această formațiune lipsește o piesă și anume profesorul de matematică 
Mircea Balaș, fostul elev al domnului profesor Gheorghe Șincu, așadar un profesor a 
născut un alt profesor și ca într-un destin profesional, însuși consilierul Daniel Ardelean a 
fost sub bagheta profesorului și directorului Gheorghe Șincu. Așadar în cenușiul cotidian, 
în care mai facem un slalom prin euro, prin facturi, să acordăm un titlul de ”Cetățean de 
onoare” într-un orășel ca Hunedoara, este o mândrie, un blazon. Domnule profesor 
Gheorghe Șincu și domnule director, căci ați avut o profesie și încă o profesie dobândită. 
Faceți parte din ființa mea profesională și o port cu mândrie. Vă mulțumesc.”       

 
  Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  
                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 

Hotărârea nr.421/2018 se aprobă  în unanimitate 
 
În continuare, domnul Primar acordă Diploma de ”Cetățean de Onoare” 

al Municipiului Hunedoara,  d-lui profesor Gheorghe Șincu. 
 
D-nul Gheorghe Șincu: 
”Vă rog să ocupați loc. Să ne simțim bine ca și până acum pentru că eu mă 

simt extraordinar de bine și nu am cuvinte. Un simplu profesor de matematică…o formulă 
spune multe și ca un segment a acestei idei ca să nu vă răpesc prea mult din timpul 
dumneavoastră că văd că aveți o ordine de zi bogată. Eu ce să zic, am și eu acolo o 
colecție de diplome de când am fost elev, la grădiniță la școală, la liceu, după aceea și din 
învățământ și de sport, de toate, culturale și am crezut în urmă cu vreo 8, 10 ani că ultima 
diplomă, gata, cu asta încheiem dosarul și punem punct, când a venit din partea 
Ministerului Educației, diploma de Excelență. Dar se vede că m-am înșelat. Au mai rămas 
două locuri libere. Întâmplarea face ca aceste două locuri să fie ocupate în acest an, 
Centenar, care pentru mine este un an de suflet și pentru toți românii. Una dintre ele am 
primit-o în data de 03 Iunie, când tot Primăria a organizat acea activitate denumită ”Nunta 
de Aur” și cu ocazia asta o să și deviez puțin de la subiect, soția mea tot îmi reproșa în cei 
50 de ani, că nu am fost căsătorit cu dânsa, că am fost căsătorit cu școala. Și eu îi 
spuneam: ”nu-i nici o problemă, și tu ai fost profesoară la școala asta, am fost căsătorit și 
cu tine”. Așa că pot să spun că eu am fost căsătorit toată viața cu școala, nu cu soția mea. 
În orice caz, în urmă cu 8 ani, mi s-au mai cerut niște date că probabil, în Consiliul Local 
au fost întotdeauna foști elevi care probabil au apreciat activitatea mea de dascăl și-au zis: 
”domnule Șincu vreau să facem propunerea, să vă facem cetățean de onoare, dați-ne 
date” și am tot dat și…poate n-am meritat atunci, acum văd că totuși sunt un pic mai bine. 
Acum mă simt mai fericit și sunt sentimente care sunt greu de exprimat, sunt sentimente 
puternice pe care le trăiesc acum, așa că dați-mi voie, în numele dumneavoastră, a 
Consiliului, bineînțeles, în frunte cu domnul primar, cu dna. viceprimar și dumneavoastră 
toți care sunt în sală, care ați fost și mi-ați rămas colegi de școală, care mi-ați fost și care 
mi-ați rămas elevi în școală, pentru că sunt prezenți în sală chiar si un coleg de liceu de-al 
meu, de bancă și foarte bun prieten și vecin. Este în sală aici, n-am nominalizat pe nimeni 
și nici nu nominalizez. La toți vă mulțumesc la fel din suflet și cu asta eu zic că am spus 
destule. Vă mulțumesc încă o dată.”  

 
PAUZĂ 2 MINUTE 
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D-nul Chiș - președinte Asociația revoluționarilor 1 Decembrie      
Hunedoara: 

”Domnule primar, doamna viceprimar, domnule președinte de ședință și 
domnule secretar, stimate doamne și domni consilieri, domnilor invitați. Am venit astăzi în 
fața Consiliului Local al Primăriei Municipiului Hunedoara, în pragul Centenarului Marii 
Uniri din anul 1918, așa cum și în 1989, în această sală, dar nu așa cum este acum, am 
rămas impresionat. N-am mai fost de mult în ea, ca să fiu sincer, e foarte frumoasă și 
arată foarte bine. În calitate de președinte al Asociației revoluționarilor 1 Decembrie 
Hunedoara și nu numai a tuturor celor care atunci au fost alături de noi și au ieșit în stradă, 
sunt aici și sunt bucuros. Am asistat la o discuție și aici sunt trei generații, acum, în 
această sală. Cei de generația a trei-a, suntem mai puțini, cei de a doua-a un pic mai mulți 
și cei mai mulți sunt tineri. Dumnealor m-aș adresa cu câteva cuvinte. Noi am făcut o 
revoluție, care n-am distrus nimic din ce s-a construit înainte, n-am dărâmat, n-am spart, 
dar am cerut ce era dreptul nostru, adică ce este astăzi. Dreptul la cuvânt, libertatea de 
exprimare, libertatea de mișcare în Europa și așa mai departe. Nu ne întoarcem. Fiecare 
orânduire socială cu bunele și relele ei. Au avut bune și atunci, au avut mai multe rele. Și 
acum sunt. Însă eu sunt bucuros, pe lângă faptul că se discută pe la colțuri, că în Consiliu 
Local este așa, că acela face așa, că acela vorbește așa, sincer să fiu n-am avut impresia 
asta până acum, de când am intrat în sală, că aici ar fi asemenea controverse sau discuții 
care să nu stea la baza hotărârilor care se iau pentru oraș. De acum înainte am să vin mai 
des, domnule primar, la ședințe, să văd ce se mai întâmplă, pentru că nu ne este indiferent 
ceea ce se întâmplă în Municipiul Hunedoara. S-au demarat foarte multe lucrări, stradale, 
anumite clădiri de aici din centru vechi, de pe lângă Castelul Corvinilor, s-au făcut la 
Corvin și văd că se continuă multe lucrări, ceea ce este un lucru foarte bun, dar eu 
reprezint această asociație, așa după cum v-am spus, nu am vrut să aduc mai mulți colegi 
de ai mei ca să nu aglomerăm sala, că și așa este aglomerată, însă am venit în fața 
dumneavoastră astăzi pentru a vă aduce la cunoștință, ceea ce noi am vrut și ceea ce 
vrem în continuare. Acești revoluționari și aceia care și-au dat viața și rănit viața 
pentru…tot timpul să fie în atenția dumneavoastră și în special a tinerilor din Municipiul 
Hunedoara. Nimeni nu spune să nu se facă mișcări de stradă să solicite anumite 
probleme, dar cu respect de ceilalți de lângă noi, evaluările care s-au făcut, de lucrările 
care s-au făcut în oraș și indiferent unde în țară. Țara Românească este de sus și până 
jos, una și aceiași. Eu provin dintr-o zonă unde s-a scris istorie și bună și rea. Nu vreau să 
intru în amănunte. Județul Sălaj, dacă vă spune ceva, bunicii și străbunicii mei au suferit 
anumite orori, pot să le spun. Deci cunosc istoria din grai-viu de la părinți, de la bunici și 
așa mai departe. Asta nu înseamnă și nu ne dă dreptul să ne dăm în cap, să ne omorâm, 
să instigăm la ură. Nu port nume de etnie maghiară, nu sunt maghiar, sunt român. Nu sunt 
cu ”K”, sunt cu ”Ch”, pentru cei care nu știu. Am avut și probleme cu diplomele de școală. 
Nu asta este important. Eu vreau să vă mulțumesc dumneavoastră și acum în câteva 
minute dacă îmi permiteți, am pentru domnii consilieri, pentru domnul primar, secretar, 
doamna viceprimar, diplomele pregătite cu ocazia împlinii a 100 de ani de la Marea Unire 
a Centenarului și cu ocazia 22 Decembrie. Și cu acestea fiind zise, permiteți-mi să le 
înmânez la fiecare în parte diplomele. ” 

 
În continuare, domnul Chiș - președintele Asociației revoluționarilor 1 

Decembrie Hunedoara, oferă diplomele domnului primar, doamnei viceprimar și 
domnilor consilieri. 
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D-nul. Chiș - președinte Asociația revoluționarilor 1 Decembrie      
Hunedoara: 

”Cu acestea fiind zise și împlinite, vă mulțumesc. Totuși încă două vorbe. Am 
rămas surprins. Nu mai poate spune nimeni că în Consiliul Municipiului Hunedoara există 
numai…sau numai boșorogi cum îi mai auzi pe unii. Aici sunt de toate profesiile și de toate 
categoriile, în Consiliu. Am văzut, avem doctori, avem profesori, avem ingineri, avem 
pensionari. De acum înainte să vedeți, să urmăriți când mai zice cineva pe stradă, o să 
vedeți. Mulțumesc, vă doresc sărbători fericite și vă aștept în 22 Decembrie la depunerea 
de coroane.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule președinte(Chiș), vreau să vă mulțumesc în numele administrației 

locale și a Consiliului Local Hunedoara pentru acest gest. Faptul că vine din partea 
Asociației revoluționarilor din Decembrie, înseamnă mult pentru noi. Ne cunoaștem de ani 
de zile și ați remarcat că în sală sunt și persoane de vârsta a trei-a, generația de mijloc, 
generația tânără. Cred că toți știm, ce-ați făcut dumneavoastră, cei care v-ați asumat un 
mare risc în urmă cu aproape 30 de ani, în Hunedoara. Așa cum a remarcat și domnul 
președinte de ședință și spuneau și alți colegi din sală, nu cel mai mare Liceu din 
Municipiul Hunedoara, cel mai mare Liceu din Județul Hunedoara, iar domnul Șincu mi-a 
spus că primele 5 licee din România. Așa cum și dumneavoastră ați spus, o acțiune care a 
redat libertatea cetățenilor, în această parte de țară, acțiunea fiind una dintre cele mai 
importante din România, de fapt, pentru că dacă Liceul era cel mai mare din Județ, 
numărul angajaților din Municipiul Hunedoara din Combinat și nu numai, a fost cel mai 
mare la rândul său, sau printre cele mai multe locuri de muncă din țară.” 

 
D-nul Chiș - președinte Asociația revoluționarilor 1 Decembrie      

Hunedoara: 
”O precizare, mă scuzați. Numai în Combinat atunci au fost 18.500 de 

angajați. În Combinat. Vorbesc în 90. Atunci în 89, imediat. Pe urmă a mai crescut și a 
ajuns la 20.000 de angajați în Combinat. ” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Noi dorim în continuare să vă asigurăm de tot respectul și îl meritați. Vi l-ați 

câștigat dumneavoastră fără ajutorul nostru. Noi suntem datori față de Asociație și față de 
acei revoluționari care încă mai sunt, să rezolvăm problemele rămase privind drepturile 
dumneavoastră. Nu am reușit la timp, asta nu înseamnă că nu facem tot efortul de a 
desluși aceste ițe ale administrației locale și să repunem oamenii sau să-i punem în 
drepturile cale li se cuvin. Totodată, vă asigur că în fiecare an de 22 Decembrie vom fi 
prezenți alături de dumneavoastră și de fapt nu noi vă invităm în 22 Decembrie, nu 
Administrația Locală trebuie să vă invite, ci dumneavoastră trebuie să invitați Administrația 
Locală să ia parte la un eveniment pentru care ați luptat așa cum alții n-au făcut-o. Vă 
felicit încă o dată pentru întreaga activitate ca președinte și știu că nu este ușor la 
revoluționari și evident vă așteptăm de câte ori vă face plăcere și aveți timp să veniți în 
Consiliu Local. Mulțumim încă o dată pentru aceste diplome de excelență.” 

 
D-nul Chiș - președinte Asociația revoluționarilor 1 Decembrie      

Hunedoara: 
”Cu permisiunea dumneavoastră eu o să mă retrag, și-am să vă las să vă 

continuați lucrările în folosul hunedorenilor.”  
          
 
 



10 

 

La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
prezenți) Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare a serviciului social ,,Centrul Interactiv pentru Educație Nonformală și 
Voluntariat” din cadrul Direcţiei de Asistenţă Socială a municipiului Hunedoara.  

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate  

                      Art.1- 3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.422/2018 se aprobă  în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre pentru îndreptarea erorii materiale din cuprinsul Hotărârii 
Consiliului local nr. 157/2018 privind indexarea cu rata inflaţiei a impozitelor şi taxelor 
locale care constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei anumite 
sume în lei, precum şi actualizarea limitelor amenzilor stabilite conform Legii nr.227/2015 
privind Codul Fiscal, cu modificările şi completările ulterioare. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

   
Se dă cuvântul: 
 
 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Stimați colegi, așa cum am subliniat și în luna Mai când am votat Hotărârea 

nr.157, noi am considerat că indexarea cu procentul inflației nu este oportună deoarece, 
inflația este datorată proastei guvernări care o știe toată lumea, guvernarea Dragnea – 
Dăncilă și se pare că tot crește și crește ca și Făt – Frumos. Asta ce înseamnă, că deși 
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salariile au fost mărite, pensiile au fost mărite, puterea de cumpărare a românului este din 
ce în ce mai mică. Prin urmare, așa cum a fost și în luna Mai grupul de consilieri PNL, va 
vota împotriva acestei hotărâri.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”După cum v-am precizat și în Martie, nu este o problemă de oportunitate, ci 

o problemă de legalitate. Indexarea cu rata inflației, este obligatorie și este prevăzută de 
Codul Fiscal.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Și ca să completăm, ați completat cadrul legal. În ceea ce privește 

oportunitatea, în urma discuțiilor avute cu aparatul propriu am hotărât să inițiem proiectul 
de hotărâre pe care dumneavoastră urmează să-l analizați, să-l votați, să nu mărim taxele 
și impozitele locale nici anul acesta, cum n-am făcut-o nici anul trecut considerând că acea 
creștere care s-ar impune nu este necesară atâta timp cât reușim să atragem în 
continuare fonduri guvernamentale și fonduri europene. De această dată vorbim de o 
îndreptare materială și vorbim de lege, deci pe Codul Fiscal. În mod normal nu are 
legătură cu Consiliul Local.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bădin Ion, Fărcaș 
Bianca Magdalena, Ilea Sorin, Leanca Marius, Palcău Ciprian Ștefan, Scurtu Raul, 
Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin, Borca – Lucan Laura Valentina, 
Constantin Ion, Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor – Virgil, Kofity Zoltan) și 7 
voturi ”împotrivă” (Ardelean Daniel - Cosmin, Olariu Nicoleta, Muzsic Robert Eugen, 
Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) 

Art. 1-3 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bădin Ion, Fărcaș Bianca 
Magdalena, Ilea Sorin, Leanca Marius, Palcău Ciprian Ștefan, Scurtu Raul, Todor 
Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin, Borca – Lucan Laura Valentina, Constantin Ion, 
Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor – Virgil, Kofity Zoltan) și 7 voturi ”împotrivă” 
(Ardelean Daniel - Cosmin, Olariu Nicoleta, Muzsic Robert Eugen, Popa Mihaela, 
Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) 

Art. 4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.423/2018 se aprobă cu 13 voturi ”pentru” (Bădin Ion, 

Fărcaș Bianca Magdalena, Ilea Sorin, Leanca Marius, Palcău Ciprian Ștefan, Scurtu 
Raul, Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin, Borca – Lucan Laura Valentina, 
Constantin Ion, Giurgiu Radu Bogdan, Sevastru Bujor – Virgil, Kofity Zoltan) și 7 
voturi ”împotrivă” (Ardelean Daniel - Cosmin, Olariu Nicoleta, Muzsic Robert Eugen, 
Popa Mihaela, Popovici Corina Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) 

 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție).  Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale pe anul 
2019. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

      
Se dă cuvântul: 
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 - D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice- aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Stimați colegi, la punctul 4 aș vrea să vă prezint un pic un istoric al acestor 

Hotărâri și o să trec la Hotărârea nr.229/2011, care vota stabilirea impozitelor și taxelor 
locale pe anul 2012. La un punct din această Hotărâre se preciza: ”pentru eliberarea 
avizului de colectare deșeuri metalice reciclabile, se stabilește o taxă de 500 lei”. La 1 an 
distanță , la Hotărârea 292/2012, același punct spunea: ”activitatea de colectare deșeuri 
metalice reciclabile, se stabilește o taxă de 3000 lei”. Deci se creștea această taxă de 6 
ori. După părerea mea, având în vedere că în Hotărârea, la punctul 4 de pe ordinea de zi, 
acest punct este extins la deșeuri reciclabile nu numai metalice, de toate felurile, eu aș 
propune un amendament ca să revenim la acel 500 lei pentru avizarea de colectare de 
deșeuri. Mi se pare o creștere spectaculoasă și care a rămas mai departe din 2012, mi se 
pare o creștere de 6 ori, mi se pare o creștere mare și nejustificată. Pe vremea aia se 
justifica faptul prin că se fură gurile de canal. Ori știm că și dacă primesc guri de canal în 
aceste centre de colectarea deșeurilor sunt pasibili de sancțiune penală.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Domnule profesor, ne bucură inițiativa social – democrată a dumneavoastră 

de a reduce taxele, dar nu uitați, atunci când cerem să facem trotuare, străzi, parcări, 
trebuie să ne bazăm pe ceva. Nu mărim impozitele și taxele cetățenilor, dar aici cu 
centrele de colectare de fier vechi, haideți să o lăsăm așa, s-o mai și mărim dacă chiar 
suntem corecți iar în ceea ce privesc capacele de canal, da se fură în continuare. Chiar 
dumneavoastră semnalați de foarte multe ori acest lucru. Nu putem să punem un polițist 
local la fiecare centru de colectare de fier vechi să stea să vadă când vin. Toată lumea 
fentează pe toată lumea. Pentru centrele acestea de colectare de fier vechi cred că am 
putea chiar dubla, dar mă rog, acum am propus așa.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Domnul consilier vă rog să formulați amendamentul clar și să-l supuneți la 

vot.” 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Amendamentul este la centrele de colectare a deșeurilor…” 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”La articolul respectiv.” 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Este o anexă de fapt. Într-o anexă. Cred că art.12 sau 13 
 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”La art.12 nu este.” 
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D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Deci art. 22. lit. e, alin.1. Deci vă rog frumos, art. 22, la alin. 1, pct. e, propun 

amendamentul de modificare a activităților de colectare a deșeurilor reciclabile la 500 lei în 
loc de 3000 lei. 3041, cu rata inflației.” 

 
D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”Bun, supunem la vot amendamentul.”     
 
Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Ardelean Daniel - 

Cosmin, care întrunește 8 voturi ”pentru” (Ardelean Daniel - Cosmin, Olariu Nicoleta, 
Giurgiu Radu Bogdan, Muzsic Robert Eugen, Popa Mihaela, Popovici Corina - 
Virginia, Mureșan Vasile, Jitian Simion) și 12 voturi ”împotrivă” (Bădin Ion, Fărcaș 
Bianca Magdalena, Ilea Sorin, Leanca Marius, Palcău Ciprian Ștefan, Scurtu Raul, 
Todor Ramona Elena, Voinia Claudiu Sorin, Borca – Lucan Laura Valentina, 
Constantin Ion, Sevastru Bujor – Virgil, Kofity Zoltan) 

 
Amendamentul nu a fost adoptat. 
 
Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-42  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.424/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorităţii consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 366/2018 privind aprobarea structurii organizatorice, a organigramei şi a statului 
de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
 - Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
 - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.425/2018 se aprobă în unanimitate. 



14 

 

La punctul 6 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui act adiţional 
la contractul de concesiune nr. 412/543/17.10.2018 încheiat între Municipiul Hunedoara și 
societatea FOLAN INTL S.R.L.. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.426/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 7 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 56,79 mp, biroul nr. 1, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru şi birou pentru desfășurarea unor activități de consultanţă de 
afaceri şi proiectare. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
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Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 

comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui 
spațiu în suprafață de 56,79 mp, biroul nr. 1, parter, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
„Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în vederea folosirii 
acestuia ca punct de lucru şi birou pentru desfășurarea unor activități de consultanţă de 
afaceri şi proiectare, a constatat următoarele: 

 
 -Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 20 voturi “pentru” 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – 
membru 20 voturi “pentru” 
 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru 20 voturi “pentru” 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru” 
 -Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru 20 voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

 -Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - 
membru; 
 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru; 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
 -Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 56,79 mp, biroul nr. 1, parter, situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial „Structură de Sprijinire a Afacerilor” („SSA”) din Municipiul Hunedoara, în 
vederea folosirii acestuia ca punct de lucru şi birou pentru desfășurarea unor activități de 
consultanţă de afaceri şi proiectare, a constatat următoarele: 

 
 -Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 

 -Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 20 
voturi “pentru” 
 -Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 
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rezervă 20 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
         Art.5-8 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.427/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 8 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a unui 
spațiu în suprafață de 73,30 mp, biroul nr. 5, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
(„SSA”) Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou pentru desfășurarea unor activități 
de formare profesională. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

-  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-  aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
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Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea componenţei 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru închirierea unui 
spațiu în suprafață de 73,30 mp, biroul nr. 5, etaj 1, situat în incinta clădirii Sitului Industrial 
(„SSA”) Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou pentru desfășurarea unor activități 
de formare profesională, a constatat următoarele: 

 
 -Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 20 voturi “pentru” 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii – 
membru 20 voturi “pentru” 
 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru 20 voturi “pentru” 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru” 
 -Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru 20 voturi “pentru” 

             
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării 

licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea: 
 

 -Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
 -Schiau Nicolae – inspector de specialitate Compartiment de Relații cu Investitorii - 
membru; 
 -Pahonțu Cristina Marcela – Inspector Compartiment Concesiuni, închirieri – 
membru; 
 -Muntean Ioan – Consilier Birou Urbanism – membru; 
 -Poenaru Gențiana Claudia – consilier juridic Compartiment Relații și Secretariat 
Consiliul Local – membru. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de 
rezervă ai comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice pentru 
închirierea unui spațiu în suprafață de 73,30 mp, biroul nr. 5, etaj 1, situat în incinta clădirii 
Sitului Industrial („SSA”) Hunedoara, în vederea folosirii acestuia ca birou pentru 
desfășurarea unor activități de formare profesională, a constatat următoarele: 

 
 -Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 

 -Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru rezervă 20 voturi 
“pentru” 
 -Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 
rezervă 20 voturi “pentru”  
 

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei publice amintită mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
  - Nimu Ioan – Șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
  - Preda Camelia – consilier juridic  Serviciul Fond Locativ – membru rezervă; 
   - Nicorici Carmen - inspector de specialitate – Serviciul Administrativ – membru 

rezervă. 
 

Art. 5-9  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.428/2018 se aprobă în unanimitate. 
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La punctul 9 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitaţie publică a trei 
parcele de teren în suprafaţă de 10 mp fiecare, aparținând domeniului public al 
Municipiului Hunedoara, situate în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea 
amplasării unor standuri de vânzare tip trăsură cu destinația de alimentație publică. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-2  se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara, cu modificările ulterioare, în următoarea componenţă: 
 

1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru 
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în   

vederea organizării şi desfăşurării licitaţiei publice în vederea închirierii a trei parcele de 
teren în suprafaţă de 10 mp fiecare, aparținând domeniul public al Municipiului Hunedoara, 
situate în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea amplasării unor standuri de 
vânzare tip trăsură cu destinația de alimentație publică, a constatat următoarele: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public – preşedinte 20 voturi “pentru” 
         - Muntean Ioan – Consilier – membru 20   voturi “pentru” 

 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru 20  voturi “pentru” 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru 20 voturi “pentru” 
           - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru 20  voturi “pentru” 

 
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  

licitaţiei publice privind închirierea a trei parcele de teren în suprafaţă de 10 mp fiecare, 
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aparținând domeniul public al Municipiului Hunedoara, situate în curtea exterioară a 
Castelului Corvinilor, în vederea amplasării unor standuri de vânzare tip trăsură cu 
destinația de alimentație publică, este următoarea: 
 

- Ponta Cristina – Administrator public - preşedinte; 
         - Muntean Ioan – Consilier – membru; 

 - Pahonțu Cristina – inspector principal – membru; 
 - Suciu Mariana - șef Birou Registru Agricol – membru; 
          - Ștefan Gențiana Claudia – consilier juridic – membru. 
 
  Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei de 
rezervă în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice în vederea închirierii a trei 
parcele de teren în suprafaţă de 10 mp fiecare, aparținând domeniul public al Municipiului 
Hunedoara, situate în curtea exterioară a Castelului Corvinilor, în vederea amplasării unor 
standuri de vânzare tip trăsură cu destinația de alimentație publică, a constatat 
următoarele: 
 

 - Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru” 

 - Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă 20 
voturi “pentru” 

        - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar membru 
rezervă 20 voturi “pentru”  
  

În urma acestor rezultate, comisia de rezervă în vederea organizării şi 
desfăşurării licitaţiei pentru închirierea parcelelor mai sus menționate, este următoarea:   
                                                                                            

- Nimu Ioan – șef Birou Investiții – preşedinte de rezervă; 
- Preda Camelia– consilier juridic  Serviciul Fond locativ – membru rezervă; 

       - Palaghiu Doina – inspector de specialitate - Birou încasări și inventar – membru 
rezervă. 
 

Art. 4-7  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.429/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 10 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de închiriere nr. 708/21.03.2013, având ca obiect închirierea spațiului în 
suprafață de 1 mp, aflat pe strada George Enescu, cu destinația amplasare bancomat. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                     „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

  
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
-  Se prezintă raportul comisiei de Buget-  aviz favorabil; 
-  Se prezintă raportul comisiei Juridice-  aviz favorabil; 

                     -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-  aviz favorabil; 
                     -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-  aviz favorabil; 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3  se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.430/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 11 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind încetarea prin acordul părţilor a 
contractului de concesiune nr. 11/09.03.2007, având ca obiect concesionarea imobilului 
,,corp F compus din garaj'', al fostei cazărmi nr. 999 din municipiul Hunedoara, în 
suprafață de 748,54 mp, aparținând domeniului privat al municipiului Hunedoara. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism -aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.431/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 12 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului 
Local nr. 224/2016 privind aprobarea Regulamentului de funcționare a comisiei tehnice de 
amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, precum și organizarea 
acestei comisii, cu modificările ulterioare. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
- D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 
caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  

Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 
procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 
Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru  
4. Kofity Zoltan – membru  
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 
 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind organizarea comisiei 

tehnice de amenajare a teritoriului și urbanism a municipiului Hunedoara, au rezultat 
următoarele: 

-Dan Bobouțanu – Primar – preşedinte 20 voturi “pentru”  
-Dumitrescu Simona Elena -Inspector- Birou Urbanism-Secretar (fără drept de vot) 

20 voturi “pentru” 
-Amelia Andrei-Arhitect - șef - Consiliul Județean Hunedoara 20 voturi “pentru” 
-Enyedi Dan -Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 20 

voturi “pentru” 
-Crîng Cornel -Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 20 

voturi “pentru”   
-Dan Octavian Mihăilă - Arhitect -Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala 

Hunedoara 20 voturi “pentru”   
-Popa Ilie – Arhitect -Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 20 voturi 

“pentru” 
-Bălos Angelica- Consilier - Direcția Județeană pentru Cultură Hunedoara 20 voturi 

“pentru” 
-Popa Florin Nicolae Inspector Compartiment monitorizare pentru serviciile 

comunitare 20 voturi “pentru”    
- Moise Iulica Dorina - Șef birou- Birou Urbanism 20 voturi “pentru”    
-Muntean Ioan -Consilier - Birou Urbanism 20 voturi “pentru”   
-Botizan Ioan- Consilier -   Compartiment dezvoltare durabilă 20 voturi “pentru”   
-Nimu Ioan -  Șef birou - Birou Investiții 20 voturi “pentru 
-Hanga Mircea Radu -Inspector- Birou Investiții 20 voturi “pentru”  

 
În urma acestor rezultate, comisia tehnică de amenajare a teritoriului și 

urbanism a municipiului Hunedoara are următoarea componență: 
 

-Dan Bobouțanu – Primar - preşedinte 
-Dumitrescu Simona Elena -Inspector- Birou Urbanism-Secretar (fără drept de vot) 
-Amelia Andrei-Arhitect - șef - Consiliul Județean Hunedoara 
-Enyedi Dan -Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – FilialaHunedoara 
-Crîng Cornel -Arhitect - Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 
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-Dan Octavian Mihăilă - Arhitect -Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala 
Hunedoara 

-Popa Ilie – Arhitect -Ordinul Arhitecţilor din România – Filiala Hunedoara 
-Bălos Angelica- Consilier - Direcția Județeană pentru Cultură Hunedoara 
-Popa Florin Nicolae Inspector Compartiment monitorizare pentru serviciile 

comunitare 
- Moise Iulica Dorina - Șef birou- Birou Urbanism   
-Muntean Ioan -Consilier - Birou Urbanism 
-Botizan Ioan- Consilier -   Compartiment dezvoltare durabilă  
-Nimu Ioan -  Șef birou - Birou Investiții 
-Hanga Mircea Radu -Inspector- Birou Investiții 

 
Art.2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.432/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 13 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor  

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la Societatea PRIM 
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L. .    

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
                

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 

                      - Se prezintă raportul comisiei de Comerț -aviz favorabil; 
            

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.433/2018 se aprobă în unanimitate 
 

  La punctul 14 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local 
al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de 
persoane prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna octombrie 2018. 
 

D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 19 voturi „pentru” și un vot ”împotrivă” 

(Giurgiu Radu) 
Art. 1-3 se aprobă cu 19 voturi „pentru” și un vot ”împotrivă” (Giurgiu 

Radu) 
Art. 4 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.434/2018 se aprobă cu 19 voturi „pentru” și un vot 

”împotrivă” (Giurgiu Radu) 
 
La punctul 15 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al Societății SALUBPREST HUNEDOARA S.R.L.. 

  
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate  
Hotărârea nr.435/2018 se aprobă în unanimitate  
 
La punctul 16 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, către 
Palatul Copiilor Deva, pentru o perioadă de 5 ani, a spaţiilor în suprafaţă totală de 1193,54 
mp din cadrul imobilului în care funcționează Colegiul Tehnic ,,Matei Corvin” Hunedoara. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
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- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 

  
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.436/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării sumei de până la 2200 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru premierea a patru familii care sărbătoresc 
anul acesta „Nunta de Aur”. 

 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Ilea Sorin, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
   
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 

                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 19 voturi „pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate- 19 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.437/2018 se aprobă în unanimitate- 19 voturi „pentru” 
 
La punctul 18 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind vânzarea locuinţei convenabile, 
situată în Municipiul Hunedoara, strada Ştrandului, nr.2, Bl. H, Sc. A, Et.3, Ap.23. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 
  Se dă cuvântul: 
 

-  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 



25 

 

- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil 
                     - Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil 

- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate- 19 voturi „pentru” 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate- 19 voturi „pentru” 
Hotărârea nr.438/2018 se aprobă în unanimitate- 19 voturi „pentru” 
 
La punctul 19 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul  

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de 
necesitate situată în  Municipiul Hunedoara. 

 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Ilea Sorin, numărul consilierilor 

locali prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
    
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.439/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui  teren  
aflat în proprietatea Statului Român şi în administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara,  în proprietatea privată a actualei deţinătoare a construcţiilor. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 
votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate 
Hotărârea nr.440/2018 se aprobă în unanimitate 
 
La punctul 21 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcție). Proiect de hotărâre privind constatarea apartenenței la domeniul 
public al municipiului Hunedoara a unor imobile din municipiul Hunedoara, precum și 
modificarea elementelor de identificare a unor imobile din Inventarul bunurilor care aparțin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerț-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.441/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei la Hotărârea 
Consiliului Local nr. 399/2018 privind transmiterea în administrare către  Societatea  APA 
PROD S.A. Deva a bunurilor  realizate prin investiția „Rețea apă zona Sitului Industrial 
Hunedoara” . 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul consilier Palcău Ciprian nu participă la vot și la dezbateri.” 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
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   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă  în unanimitate -19 voturi ”pentru” 
Art.1- 3 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.442/2018 se aprobă  în unanimitate -19 voturi ”pentru” 
 
La punctul 23 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenți). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr. 365/2018 privind numirea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  
în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar și al Clubului 
Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ teritorială a Municipiului Hunedoara, cu 
modificările şi completările ulterioare. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
    -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are 

caracter individual (cu privire la persoane) votul va fi secret.  
Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea voturilor şi încheierea 

procesului-verbal de către comisia de validare. 
Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din 

Legea administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările 
ulterioare, aprobată prin Hotărârea nr.212/2016 a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara cu modificările și completările ulterioare, în următoarea componenţă: 

 
1. Popovici Corina Virginia – preşedinte 
2. Fărcaş Bianca - Magdalena – secretar 
3. Giurgiu Radu Bogdan – membru 
4. Kofity Zoltan – membru   
5. Borca-Lucan Laura Valentina – membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind modificarea şi completarea pct. 

2 din Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 365/2018 privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
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teritorială a Municipiului Hunedoara,cu modificările şi completările ulterioare, în sensul 
completării numărului reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de Administraţie al Colegiului Economic „Emanuil Gojdu” Hunedoara cu încă un 
membru din partea Consiliului Local în persoana domnului Jitian Simion, a constatat 
următoarele: 
 

Domnul Jitian Simion 20 voturi „pentru” 
 

În urma acestor rezultate, s-a constatat modificarea şi completarea pct. 2 din 
Anexa la Hotărârea Consiliului Local nr. 365/2018 privind numirea reprezentanţilor 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Consiliile de Administraţie ale unităţilor de 
învăţământ preuniversitar și al Clubului Sportiv Școlar, aflate pe raza administrativ 
teritorială a Municipiului Hunedoara,cu modificările şi completările ulterioare, în sensul 
completării numărului reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în 
Consiliul de Administraţie al Colegiului Economic „Emanuil Gojdu” Hunedoara cu încă un 
membru din partea Consiliului Local și anume, domnul  Jitian Simion. 

 
Art. 2-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.443/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii unui Protocol de colaborare 
între Direcția de Asistență Socială a municipiului Hunedoara și Agenția Județeană pentru 
Plăți și Inspecție Socială Hunedoara pentru identificarea tinerilor inactivi din municipiul 
Hunedoara cărora le pot fi furnizate informații și măsuri personalizate de sprijin în vederea 
integrării pe piața muncii. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.444/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special 
reprezentantului Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală 
a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE INTERCOMUNITARĂ „AQUA PREST HUNEDOARA”. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
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D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul consilier Palcău Ciprian nu participă la vot și la dezbateri.” 
 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 19 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.445/2018 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
 
PAUZĂ 10 MINUTE 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul 

consilierilor locali prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 

 
La punctul 26 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2018. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 

 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 19 voturi ”pentru” 
Art. 1-5 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.446/2018 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
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La punctul 27 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 
în funcție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 

D-nul secretar Laslău Militon Dănuț: 
”D-nul consilier Palcău Ciprian și d-na consilier Borca Laura nu participă la 

vot și la dezbateri.” 
 
Se dă cuvântul: 
 
   -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
   -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil. 
   -  Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil. 
  -  Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 17 voturi ”pentru” 
Art. 1-22 se aprobă în unanimitate - 17 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.447/2018 se aprobă în unanimitate - 17 voturi ”pentru” 
 
La punctul 28 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor 

prezenţi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinţă pentru perioada  01.12.2018 – 
31.01.2019. 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

                      „Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
  -  D-lui primar care prezintă Expunerea de motive. 
  -  Se prezintă raportul comisiei Juridice. 
 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri. 
 
D-nul Mureșan Vasile: 
”Propun președinte de ședință pentru perioada 01.12.2018-31.01.2019, pe d-

nul consilier Palcău Ciprian.” 
 
Se supune la vot propunerea d-lui Mureșan Vasile, care se aprobă în 

unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate – 19 voturi ”pentru” 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
Hotărârea nr.448/2018 se aprobă în unanimitate - 19 voturi ”pentru” 
 
La punctul 29 al ordinii de zi. Prezentarea adresei Asociației Civice 

Solidaritatea Hunedoreană (ACSH) nr. 37/07.11.2018, înregistrată la Primăria municipiului 
Hunedoara sub nr. 77959/08.11.2018. 

Nu sunt discuții. 
 
La punctul 30 al ordinii de zi . Diverse.   

  
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Vă mulțumesc. D-le primar vă transmit solicitarea unor locuitori de pe str. 

Gheorghe Lazăr, ce doresc schimbarea indicatorului de la intrarea în Parcul Omeu 
Potcoava. Acest indicator cu circulația interzisă în ambele sensuri era valabil pe vremea 
când magazinele de la parterul blocurilor își făceau aprovizionarea prin spatele 
condominiului, iar acum aprovizionarea se face prin față și este necesar a se intra prin 
aleea din parc, fără riscul de a fi amendat. Prin urmare se propune schimbarea acestui 
indicator cu accesul interzis cu excepția riveranilor și a aprovizionării. 

La punctul 2. Vă rog a repara ferestrele de la mansarda primăriei, deoarece 
cum vi de pe Bd. Libertății și privești clădirea, nu ai cum să nu observi că geamurile ce dau 
spre Str. Revoluției, sunt sparte sau lipsesc cu desăvârșire, ceea ce conferă o notă de 
paragină edificiului. Vă mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Aștept solicitarea scrisă pentru acest indicator, pe care o vom supune 

comisiei de sistematizare a circulației. Cât privește clădirea primăriei, știți că proiectul pe 
fonduri europene a fost semnat, deja se lucrează la caietul de sarcini, se intră în  licitație și 
atunci vom repara tot ce ține de clădire conform contractului.” 

 
D-nul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Doar ferestrele să le puneți, atâta, cadrul există, dar ele ori sunt sparte ori 

lipsesc și atunci să puneți altele noi până atunci, nu cred că se întâmplă nimic.” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”E o cheltuială în plus, să facem o cheltuială peste altă cheltuială, pentru că 

oricum totul este prins în proiect.” 
 

D-nul Sevastru Bujor: 
”O singură problemă aș avea de ridicat, referitor la studierea posibilității să se 

reducă procentul de apă menajeră de la 90% cât este în prezent la 75% din apa rece 
potabilă. Solicit aceasta întrucât am colegi, am prieteni în Deva și la ei procentul de apă 
menajeră este de 75%. La noi nu știu de ce s-a votat la 90%. În altă ordine de idei tot 
referitor la facturile de apă, eliminarea din factura de apă a procentajului de apă pluvială. 
Sunt perioade când nu plouă și avem introdusă apă pluvială, întrucât marea majoritate a 
apei pluviale se scurge în canalizare, prea puțin mai funcționează canalizarea pentru apa 
pluvială. Atât am avut de spus. Mulțumesc.” 
 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”O să purtăm o discuție și cu cei de la Apa Prod să vedem cum vom rezolva 

prima problemă dacă se poate și inclusiv cu cea de-a doua problemă. Da, ideile sunt 
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bune, să vedem în urma unor discuții, o să vă invit și pe dvs. când vine directorul general, 
să purtăm discuția asta.” 

 
D-nul Sevastru Bujor: 
”Am înțeles.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

          „Eu o să încerc să revin la o discuție pe care am deschis-o acum două luni, în 
luna septembrie, în ceea ce privește diferențele dintre asistentul personal și asistentul 
personal profesionist. Cel personal lucrează cu proprii copii, stau 24 de ore în condiții cum 
stau, în sensul că au grijă 24 de ore din 24, cel profesionist are grijă de un copil cu 
dizabilități timp de 8 ore pe zi. Cel profesionist are sporul la salar de 15% aprobat prin 
Hotărâre de Guvern iar pentru cei personali deocamdată nu se găsesc bani.  

Am aici în față și cadrul legal prin care Direcția Generală de Asistență Socială 
și Protecția Copilului sector 2, aprobă acest spor salarial pentru condiții periculoase sau 
vătămătore în procent de 15% la salariul de bază, pentru toți asistenții personali, indiferent 
că sunt profesioniști sau nu. 

 Din câte am înțeles, doamnele din Organizația Copii cu probleme, au fost în 
audiență la dvs. d-le primar și în urma discuției cu d-na director Gemeniuc, sunt hotărâte 
să o dea în judecată pentru felul în care s-a purtat cu ele și s-ar putea chiar declanșa un 
conflict de muncă în domeniul acesta, conflict care cred că nu ar da bine nici pentru dvs. și 
nici pentru noi Consiliul Local.  

Aș solicita Direcției de Asistență Socială până luna viitoare să-mi prezinte un 
impact bugetar. Ce înseamnă acest 15% la numărul de asistenți. Să vedem care e 
cheltuiala bugetului. Nu se pune problema în a comenta să se primească retroactiv, 
așteaptă aprobarea bugetului chiar și pe 2019. Dar nu li se pare corect ca dacă te-ai 
născut în București Sector 2, să primești cei 15% iar dacă ești născut în Hunedoara să fi 
persiflat așa de d-na Gemeniuc, pentru ce? Că Dumnezeu te-o lăsat pe Pământul acesta 
să ai grijă de un copil cu probleme. Eu sunt cred că la asentimentul tuturor din această 
sală, că nu au o viață foarte ușoară și dacă putem să-i ajutăm și este cadru legal pentru 
acel 15%, de ce să nu-i ajutăm?” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Și eu sunt de acord cu dvs., sigur, cadrul legal între timp s-a schimbat, sta în 

disponibilitatea Consiliului Local de a aproba acest spor și a ordonatorului principal de 
credit. Direcția de Asistență Socială are personalitate juridică, de curând ați votat acest 
lucru, și are buget propriu, practic ei își vor face calculul. Sunt anumite animozități dar cu 
siguranță vom reuși să le estompăm, poate și funcționarii publici, au și ei parte de o 
anumită oboseală într-o zi când se poartă astfel de discuții, nu acuzăm pe nimeni.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

          „Nu acuzăm...” 
 

D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Pe partea cealaltă, chiar mă bucur că d-nul Ardelean, ca și lider de grup, 

susține o măsură socială, sunt de acord cu ea, mai ales că dânsul mai înainte făcea un 
amendament prin care să reducem taxele la cei care colectează fierul vechi, adică ca să 
înțelegem, noi toți trebuie să fim de acord cu aceste măsuri social democrate, încă o dată 
subliniez, da, care se alimentează din bugetul local acela pe care dvs. încercați să-l tăiați. 
Deci când plătim ceva să știm de unde colectăm ca să putem să plătim. Ideea vă aparține, 
dvs. ați și ridicat-o și v-am felicitat de atuncea, o spun public că vă aparține ca să nu 
creadă cineva că ne-o însușim noi social democrații această măsură propusă de 
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liberali....și vă rog frumos atunci când ridicăm astfel de probleme să ne gândim tot timpul 
de unde luăm banii, da, și să nu ne mai opunem anumitor corecții prin efectul legii, 
anumitor taxe care de fapt nu fac altceva decât să alimenteze bugetul să putem să dăm 
ceea ce este corect, cum ați spus și dvs..  

Este un paradox, pe de-o parte vrem să dăm, dar ne dăm seama că nu avem 
de unde. Impactul bugetar, indiferent cât este, măsura este corectă, și supusă dezbaterii, 
și analizei noastre, și votului. Eu am vrut să aduc cumva aminte și pe partea cealaltă, când 
vrei să dai, trebuie să ai de unde.  

D-na Gemeniuc, pentru că sunteți în sală, până în luna Decembrie, vă rog 
să-i prezentați d-lui consilier Ardelean, impactul bugetar privind acel spor de 15% pentru 
asistenții personali ai copiilor cu dizabilități. Discuția pe care am avut-o la audiență. Vă 
mulțumesc.” 

 
D-nul delegat sătesc Farcaș Constantin: 
”Am câteva puncte de spus pe care le-am mai ridicat în fața ședinței de 

consiliu. 1 este: firma care a fost pusă de către primărie sau de nu știu cine, ca să 
decolmateze șanțul din fața căminului și a școlii, nu și-a terminat lucrarea, au lucrat câteva 
zile și au lăsat chiar unde era mai greu. Eu am propus ca pe porțiunea grea de 
decolmatare a podului respectiv, să fie tăiat și în locul tăieturii să se facă un grilaj de fier, 
pentru că atunci se poate lucra mult mai ușor.  

Al doilea punct este, săptămâna trecută chiar în fața mea că mergeam spre 
casă, să virez stânga pe la cămin, în fața mea era un vecin, a semnalizat să meargă și el 
tot în partea aceea și din spate un conducător auto m-a depășit pe mine și era să intre în 
cel din fața mea. Am ridicat problema cu circulația pe porțiunea acea dreaptă de la stația 
de curent în sus și cu urcare pe ăsta, să se restricționeze circulația sau să se facă ceva pe 
porțiunea aceea, pe strada respectivă este foarte supusă să se facă accidente.  

Încă o problemă, începe să se facă lucrările de mărire a bd-lui și a șoselei 
către Călan. Atunci am mai ridicat problema, se va circula prin sat pe strada principală și 
rog ca să se i-a niște măsuri a se putea face strada aceea puțin mai circulabilă pentru 
mașini mari că atunci o să circule foarte multe mașini mari.  

Ultima problemă, d-le primar și d-lor consilieri, au venit la mine oamenii din 
sat care locuiesc pe partea dreaptă a satului, merg la alimentară iar proprietarul de la fosta 
fermă, are numai buruieni, tufiș de mure și pe lângă gardul acela s-a construit un trotuar 
lat de două dale, acesta este plin cu noroi și buruieni și oamenii nu pot să circule și a 
circula pe șosea sunt pasibili de accidente. Atât am avut, vă mulțumesc.” 

 
D-na delegat sătesc Szabo Dorina: 
”D-le primar, d-le președinte, d-lor consilieri trebuie să încep prin a vă spune 

și ai mulțumi pe această cale d-lui primar, pentru că ne-a făcut o surpriză deosebită. Pe 
lângă faptul că ne-a plombat drumul, ne-a decolmatat bordurile de la podul peste Cerna, s-
au vopsit balustrăzile și s-a plombat și acel pod. Pentru asta d-le primar, vă mulțumim! Pe 
lângă aceasta, un fapt nemaiîntâlnit în Pestiș, au fost puse marcaje de circulație, semne 
de circulație, ceea ce un cetățean de-al nostru a făcut o glumă. A spus: au venit 
extratereștrii. Eu m-am născut acolo, așa ceva nu am văzut. Drumul este marcat, dă notă 
de civilizație, parcă te simți altfel de om. D-le primar, dacă se poate, luna Decembrie este o 
lună foarte importantă pentru poporul nostru, să montăm și în Pestiș steaguri, nu la fiecare 
stâlp, din 3 în 3, cum se consideră necesar, pentru că o dată la 100 de ani, noi oricum nu 
mai prindem, măcar să montăm aceste steaguri să fie și în Pestiș. Și dacă tot este luna 
Decembrie, dacă s-ar mai putea pune, este luna cadourilor, ceva lumini, luminițe, tot așa 
măcar din 3 în 3 stâlpi, măcar în zona centrală a satului.  

O altă problemă, sigur domnii consilieri știu, dar mai vreau să reamintesc că 
ne bucurăm foarte mult pentru iluminatul care s-a făcut de la Cristur la Pestiș. De mult ne-
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am dorit asta, dar asta este pentru toți hunedorenii nu dor pentru Pestiș. Vă mulțumim, s-a 
terminat terenul de sport, nu știu dacă este recepționat sau nu. La terenul de sport am 
solicita, în limita posibilităților, montarea unei toalete ecologice, pentru că fotbal se va juca 
după masa și nu avem un om care să deschidă și nu putem să avem pretenția să vină să 
deschidă școala să aibă acces la toaletă, măcar o toaletă ecologică. Să vedem cui dăm în 
gestiune acest teren de sport, pentru că ar fi păcat să nu dăm responsabilitatea unui om, 
pentru că altfel se deteriorează. Mulțumesc.” 

 
D-nul primar Bobouțanu Dan: 
”Vreau prin intermediul dvs. să transmitem noi toți un mesaj, cetățenilor din 

Pestiș. Vom asfalta toate drumurile dar condiția este ca societatea comercială Apa Prod să 
finalizeze tot ce înseamnă procedura privind introducerea canalizării. Știți că acolo este 
vorba de un proiect pe fonduri europene, un proiect foarte vast la nivelul societății de peste 
100 de milioane de euro este proiectul. Greu de gestionat, nu este ușor, toate licitațiile. În 
momentul în care vom finaliza, evident vom introduce într-un subsecvent și drumurile din 
Pestiș mai ales că nu sunt foarte multe, nu este un lucru costisitor. Până atunci nu putem 
decât să plombăm. Practic nu ne-am făcut decât datoria. Faptul că ne reamintiți nu trebuie 
să ne supere, poate că uneori ne mai supărăm, o luăm personal dar corect este ca să 
facem deoarece Pestișul trebuie să fie în atenția noastră fiind o localitate foarte mare.  

Terenul de sport a fost predat Colegiului Matei Corvin, dacă nu greșesc. O să 
vorbesc și cu d-nul Voinia, regulamentul este pregătit și să punem pe cineva să răspundă 
de el, să aibă cheia. Eu sunt de acord ca în consiliul de administrație dvs. să discutați 
propunerea de a fi închiriat cu ora la o sumă simbolică de 5 lei, chiar am avut discuții și cu 
vecinii dvs., în așa fel încât banii să-i folosiți la școala din Pestiș, nu d-le director? Cred că 
se poate. Montarea toaletei ecologice o facem noi primăria, avem un contract și o să 
cerem să monteze și acolo. Cu siguranță va fi folosit terenul dar sper să nu fie devastat. 
Avem câteva experiențe nefericite de la alte terenuri. Mulțumesc.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

          „D-nul Mititelu aveți cuvântul.” 
 

D-nul  Mititelu: 
”Bună ziua! Nu aș fi vrut să încep chiar așa dar reiau o mică discuție pe care 

am avut-o cu d-nul președinte de ședință Ardelean la începutul ședinței. V-aș aduce în 
atenție un citat de-al lui Camil Petrescu care spune: Câtă sensibilitate, atâta suferință. 
Cine este un dobitoc și cu obrazul gros care nu-i pasă de oraș și de țară, se comportă cum 
vrea, cine este sensibil și chiar îi pasă de ceilalți din jur, e sensibil și uneori sare calul. Eu 
am sărit, îmi cer scuze, până acuma, o să încerc să fiu sensibil dar fără să sar peste cal e  
greu.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 

          „Vă mulțumesc d-nul Mititelu că ați fost receptiv la ce v-am spus.” 
 

D-nul  Mititelu: 
”Vă mulțumesc. Prima problemă. D-nul primar, care este stadiul recuperării 

celor 3,7 milioane de euro? Dacă juriștii, că v-am cerut pe adresa 544, dacă juriștii, în 
opinia mea, poate dvs. considerați altceva, după mine sunt compromiși, pentru că primarul 
din 2012-2016, o să vedeți, are probleme penale, nu că va avea, nu că i le fac eu, eu 
numai le pun pe un tabel. Celălalt primar 2008-2012 în care s-au petrecut cele 14 nebunii 
financiare, la sesizarea primarului Arion și a directorului economic Giurgiu Valentina, lucru 
de care mă bucur, că altfel nu am fi aflat, după mine, sunt compromiși. Când ai un primar 
Hada, de două ori condamnat la Bârcea și încă 3,7 milioane de euro delapidați, e o mare 
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problemă. Dacă nu se poate face o adresă, dvs. aveți o dispoziție prin sentință și prin 
controlul Curții de Conturi, știți prea bine, se poate face o adresă la Curtea de Conturi, 
numai pesedistul săniuță Văcăroiu, și la ANAF și vă spun că Teodorovici și alții de la 
finanțe pot recupera suma, să nu ajungem ca în cercul global din copilărie când un copil 
cere bani tatălui și spune: tată dă-mi și mie 5 lei .Cât?  4 lei, ce să faci tu cu 3 lei, de 2 lei 
iei prea multe bomboane, ia la tată 1 leu! Adică nu aș vrea ca din suma de 3,7 milioane de 
euro, plângându-le de milă funcționarilor care au aprobat achiziții de 4 ori mai mari decât 
prețul pieții, să ajungem pe la 30 de mii de euro, că nu-i nimic, las că trece. Eu spun că vă 
monitorizez, asta e de bine, nu e amenințare, e o constatare. 

Punctul 2. Vă mulțumesc d-le primar, dvs., primăriei și Ocolului Silvic Ținutul 
Pădurenilor în special d-lui Albert pentru că am reușit să plantăm cei 100 de stejari roșii, 
stejari roșii nu stejari PSD. Văd niște zâmbete ca lama de brici dar asta este. În felul 
acesta mi-am mai punctat, chiar dacă inițial nu a fost ideea mea, unele realizări. La 
combinat cei 700 de oameni au ce să pună pe masă datorită d-lui Samoilescu cu ideea și 
demersurilor mele, nu spun decât despre director direcția competitivitate din comisia 
economică prin care juridic ca să nu dăm datoriile de stat, Mittal a fost obligat să vină cu 
proiectul făcut de d-nul Samoilescu IP-ul. Bineînțeles că imbecilii spuneau că sunt profile 
economice, nu, e o calitate germană. Și cele 1500 de procese câștigate pentru angajați 
drept pentru care am fost de două ori concediat, trebuia să fie toate 3085, că era vorba de  
o nulitate absolută la norma juridică superioară contractul colectiv de muncă față de cel 
individual. La oraș 100 de copaci, sper blocurile de pe Moldovei să fie date jos și banii 
aceia. Iar la nivel de țară o să vă anunț și probabil ați și văzut, vor fi mai multe miliarde 
care trebuie să se întoarcă României, pentru niște abuzuri făcute de un băiat super 
arogant, nu-i dau numele că nu vreau să stârnesc polemici.  

În al treilea rând, pentru că nu ne vedem până la 1 Decembrie, vreau să vă 
felicit în calitate de român și de oameni aleși nu numiți și tari în gură, oameni aleși ai 
comunității hunedorene, pentru cei 100 de ani, o să primiți și tratatul de la Trianon care nu 
este România și Ungaria România, fiind marea nenorocire care a distrus pe alții deci este 
între Ungaria și încă 33 de țări, 10 din Europa. 1918 a însemnat eliberarea și apariția a 10 
noi state, veți vedea acolo, pe baza a celor 14 prevederi ale documentului Ovidiu Ruso, 
care a spus că trebuie să dispară Austro-Ungaria închisoarea  popoarelor. Așa s-a născut 
din nou Polonia și inclusiv Ungaria din Republica Socialistă Ungară condusă de Bela Kun, 
a fost eliberată de români. Noi ne-am dus la Budapesta ne-am cerut drepturile și ne-am 
întors. Nu am ocupat pe nimeni. Deci cine e bun cu mine sunt și eu bun cu el. Cine este 
obraznic îi răspund ca atare. 

 Acum aș vrea să spun că a intervenit d-nul Chiș. La Revoluție a fost mult 
mai simplu, în Laminoare în data de 17 Decembrie am aflat, e vorba de fâță Lucian cel 
care a fost fermentul din Laminoare. În data de 22 la ora 9 trebuia să ne întâlnim la 
Modern, eu am stat cu copilul, am fost schimbul de noapte și de acolo a plecat. 
Bineînțeles unii informatori de la securitate de la Văceanu și alții de la Cărușeru au 
confiscat revoluția și au dat  premii pământul și altele și acuma vin un fel de comisari, dar 
comisari de la Revoluție, nu de la Bruxelles nu de la Moscova. Îl felicit că v-a dat diplome 
dar cu meritele să o lase mai ușor pentru că tot din Laminoare pe data de 18 Ianuarie, 8 
autobuze au plecat și l-au schimbat pe Faur cu adresa Faur ...ceaușistă și a fost pus d-nul 
Samoilescu. ... Asta să mai terminăm cu chestiuni de astea că vine unu și numai că nu v-a 
dat mâna să o pupați, că fără el nu se făcea revoluția. Au ieșit milioane de oameni în 
stradă. S-a dat șmecher și a dat și diplome, să lase meritele în altă parte. 

Și ultima chestie, după cum știți, nu știu, acum îi mulțumesc d-lui Giurgiu că 
nu s-a legat de mine, dar nu pot să rămân neutru față de ce a spus data trecută, că am 
făcut parte din galerie. Vreau să vă aduc la cunoștință că am fost numai premiant, căpitan 
de echipă pe județ. Nu mi-e rușine să fiu la galerie și prima galerie o va vedea la parada 
de 1 Decembrie, când masa critică, de data asta am adunat cam în jur de 60, e prima 
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galerie și am vorbit și cu a doua galerie din foști fotbalist, o să-i cunoască, dar galeria 
dumnealui are vre-o 6 oameni, unu m-a amenințat că nu știu ce îmi face, copil de procuror, 
nota-bene, a intrat pe la subingineri nu se știe cum. Îi aștept să vină să aplice corecție, 
juridică de tot genul dar repet în plus nu dumnealui, altuia dacă îi dau cu diplomele mele în 
cap, face comoție cerebrală, și dacă îi prăbușesc biblioteca mea moare prin sufocare. Și 
am văzut că în aceeași notă un domn, nu-i spun personaj în data de 2.07.2018 a început 
calitatea ședințelor. Nu vă spun agramatismele, deci a cărui gust, corect al cărui gust, can-
can nu e can liniuță can, e ca liniuță can, nu știu ce studii are băiatu, dezbateri de crâșmă, 
devine din ce în ce mai crescut. După aceea sunt detunate conștient de către anumite 
persoane care se consideră a fi reprezentanți ai societății civile cu acordul tacit al d-lui 
primar Dan Bobouțanu. După aceea primarul Dan Bobouțanu a cărei interese, ale cărui 
interese și după aceea se vor comparta spune că d-nul primar și întregul consiliu, de 
aceea mă adresez și dvs. să vă comportați ca niște adevărați lideri. 

 Înțeleg că să ne opriți tuturor celor care nu suntem aleși, posibilitatea de  a 
vorbi. V-am demonstrat, bunicul meu a luptat în primul Război Mondial, tatăl meu în al 
doilea Război, eu lupt acuma cu Iohanis și alte gunoaie în al treilea război mondial care 
este deocamdată numai informațional. Nu voi permite nimănui, a, am uitat să vă spun, 
tovarășul se numește Giurgiu Răzvan cred că e rudă cu dumnealui, deci nu voi permite 
familiei Giurgiu să confiște dreptul de a vorbi, și de a lua atitudine într-un cadru legal, can-
can și pentru...” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
”Dvs. vorbiți d-le, sau cetățean Mititelu, nu altcineva. Dvs. veniți aici și 

insultați lumea, nu altcineva, dvs. sunteți cel care de fiecare dată veniți, i-a spuneți cum 
mă numiți pe mine d-le? Spuneți-mi! Continuați.” 

 
D-nul  Mititelu: 
”Element social, ești unul din elementele sociale, cele 7...” 

 
D-nul Giurgiu Radu: 
” Vă rog frumos, păstrați-vă decența și nu mai atacați alte persoane. „ 
 
D-nul  Mititelu: 
”...nu mai veniți cu ipocrizia asta...” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
” Nu e vorba de ipocrizie, este vorba de respect.” 
 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”Vă rog frumos, păstrați-vă...d-le consilier nu intrați în polemică.” 
 
D-nul Giurgiu Radu: 
”....cetățeanul Mititelu ar fi putut să spună și asta aș fi așteptat de la dânsul, 

că se împlinesc 100 de ani de la unirea nordului Bucovinei și a ținutului Herței cu România 
....nu can-canurile pe care ni le aruncă aici.” 

 
D-nul  Mititelu: 
”Ce can-can? Vă rog, mai am 15 secunde, să nu mă întrerupă că..” 

 
 Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea 

audio nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”D-le Mititelu cele 10 minute au trecut, dar haideți să faceți o încheiere, vă 

rog  frumos și limitați-vă doar la aprecieri care...” 
 
D-nul  Mititelu: 
”Nu voi permite nimănui să-mi i-a dreptul de a vorbi. Numai d-lui primar dacă 

nu vrea, dacă nu oricum o să vă bombardez până când nici unul dintre dvs. nu o să mai 
doriți să primiți e-mailurile mele, doi dintre consilieri au făcut-o, și voi trimite prin CIC. Dar 
punctul de vedere scris sau vorbit îl voi avea. Nu-mi introduce nimeni, mai ales un      vast 
necunoscut din Hunedoara, băiatul lui tata, mie nu are cum să-mi pună. Nu a putut Mittal 
să-mi pună pumnul în gură, nu au putut o duzină de secretari de stat și nu va putea 
nimeni. Vă mulțumesc, La Mulți Ani, vă pup pe carduri.” 

 
D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
”D-le Tălăban, acuma nu știu cum să vă mai dau drumul la microfon.” 
 
D-nul Tălăban: 
”D-lor consilieri, d-le primar, d-le viceprimar, e o problemă foarte încâlcită. 

Liga pensionarilor Municipiului Hunedoara are peste 400 de membrii din toate 
compartimentele unde au lucrat. Ne-am luptat cu sistemul să avem sediul nostru, ca 
pensionarii să aibă parte de o clădire unde să-și poată desfășura ziua liberă cu nepoții la 
fel și cu părinții, să joace șah, tenis de masă, table și alte activități. Noi doream, 
pensionarii, să reușim să avem clădirea din incinta Parcului Corvin, deoarece se putea 
aduce biblioteca municipală singura care a rămas, la fel puteam sta liniștiți pentru a citi o 
carte sau de a juca șah sau alte activități. Multe se puteau face în acea clădire pentru 
cetățenii Hunedoarei, dar nu s-a vrut. În campanie s-a promis, ei au câștigat, noi am 
pierdut, pensionarii.  

Cu toate reușitele și nereușitele Ligii Pensionarilor, am fost dați afară din 
imobilul de pe Bd. Corvin, unde noi pensionarii ne-am luptat ca să avem sediul nostru.  
Comitetul ligii să-și desfășoare activitatea în mijlocul membrilor ligii, pentru că ei ne-au 
ales. Ne punem întrebarea, este un joc politic? Atunci noi ce am făcut? Comitetul tot, am 
plecat și am rămas cu problema nerezolvată. Noi, membrii ligii de câte ori am fost optați să 
ieșim la diferite evenimente, am răspuns prompt. De exemplu, am fost la curățirea malului 
pe râul Cerna până aproape de Teliuc. La pădurea Chizid, Grădina Zoologică am adunat 
hârtiile și mizeriile din pădure. La fel am fost la școlile din Mico VI, VII și în oraș pentru 
deszăpezire și ori de câte ori, dragii consilieri, că de dvs. depinde totul, că d-nul primar 
multe vrea să facă dar întâmpină problemele consilierilor. 

 A fost ziua internațională a oamenilor vârstnici, suntem mulți pensionari, care 
părinții dvs. sunt pensionari, nimeni nu ne-a băgat în seamă. Credeam, cel puțin, că nu 
poate să, d-nul primar și vice să-și facă peste tot locul ca să meargă, putea să vină unul 
dintre consilieri, măi stați să vedem ce este cu amărâții ăia de pensionari. Sunt multe de 
spus dar mă opresc aici. Solicit o întâlnire cât de repede cu dvs. d-lor consilieri, d-le 
primar, d-le viceprimar chiar în sala aceasta. Poate să fie televiziunile, ziarele să asiste la 
acea întrunire.  

O problemă și termin. Aseară am fost peste 30 de persoane la Deva la sala 
Drăgan Munteanu, am rămas surprinși pentru ceea ce am văzut, spectacolul respectiv, îmi 
pare rău și poate și dvs. că Casa de Cultură nu este deschisă nici în ziua de azi. Când se 
putea multe face, mai ales că era anul centenarului, multe se puteau face la noi la 
Hunedoara. Am rămas impresionat și nu vă felicit că vreau să vă spun, am venit cu 
autobuzul, ne-am oprit la Cristur, la Pestiș, de la distanță ziceam ce s-a întâmplat la 
materii prime? și-au dat drumul materii primă iară? Era lumină și tot absolut. Ne-am oprit, 
adevăr s-a văzut. Toți idilii care au fost nu au vrut să facă, că e de pe timpul lui Hada. Au 
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fost puternici atunci liberalii, nu au făcut, au venit ceilalți, nu au făcut. Ați venit dvs. 
felicitări! Și felicitări celor care au pus mâna ca să facă. Că era un tunel închis care ziceai 
că Hunedoara nu există. Am zis tuturor că dacă nu aprobam nu era terminat. Asta am vrut 
să le spun și doresc cât de repede să ne întrunim, că e păcat de ligă, pentru că cei care au 
condus înainte, nu dau cu numele, nu dau că e rușinos, mai ales că e săptămâna mare, 
după mine, de 100 de ani, la care noi nu mai ajungem dar ajung poate nepoții sau 
strănepoții. Dorim să veniți să discutăm și să intrăm pe făgașul cel bun. Ați făcut un lucru 
nemaipomenit d-le primar că ați dus Casa de Pensii acolo unde e locul ei, între pensionari. 
Nu știu dacă știe toată lumea. Un lucru nemaipomenit ce ați făcut. Nu mai vine să stea să 
deranjeze pe aici, că sunt atâtea alte probleme și acolo merge liniștit și tot absolut. Așa 
poate să fie și liga, că noi ne-am dat demisia datorită faptului că o intrat edilul peste noi, vă 
rog să mă credeți. Nu sunteți omul care să ne dați la o parte, nici dvs. d-lor consilieri și 
dorim să ne întâlnim cu toții așa la o masă rotundă să discutăm adevărul a Hunedoarei,a 
pensionarilor Hunedoarei că suntem la 80%, sunt pensionari și părinții dvs. sau bunicii. 
Atât am și să ne întâlnim sâmbătă cu drag și cu zâmbetul pe buze, să nu fie probleme 
politice.” 

 
 D-nul Ardelean Daniel-Cosmin: 
 „Declar ședința închisă.” 
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